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Uvažuju o předním plexi.Máte ho někdo? má nějaký význam proti větru a dešti přijízdě větší
rychlostí,nebo je to zbytečnost?¨  díky předem za vaše zkušenosti a názory.
Aligator-max 11.03.2010 19:40:44

LEDVAJ má štít já bych ho mít nemohl bo bych si o něj rozbil držku :lol:
nebu 11.03.2010 19:49:21

Pokud jezdíš v terénu tak nebrat ale pokud jen silnici má to něco do sebe. Pokud jde o
mě tak když má kolka štít tak v tom si vzpomenu na Veřejnou Bezpečnost ty je měli na
motorkách ale je to už dávno :lol: :lol:
caprighia 11.03.2010 20:02:38

Pěkné plexi má Igor68, udělal s ním kotoul, štít se sroloval a po obrácení Polárky na 4
se zase bez poškození narovnal. Čuměl jsem jak puk.  

pumix 11.03.2010 20:14:50

plexi patří na skůtra...
Leos2 11.03.2010 20:17:40

plexi doporučuji :-DD , ale ne tak velký jako na obrázku ,já mám tak akorát bych řekl ,
kdo ho nikdy neměl ať nekritizuje děkuji
pumix 11.03.2010 20:26:28

Leos2> nikdy jsem ho neměl a mít nebudu, nevidím jediný důvod, proč ho mít...
výhody???
pavlos12 11.03.2010 20:32:13

já si myslím že je to prd maximálně proti větru ,ale jinak na nic a kazí to vzhled (n)
kolky (n)
zaks 11.03.2010 20:34:08

Já si zase myslím že něco menšího doma zbastlím :-DD
pumix 11.03.2010 20:35:00

pavlos12> tak to s tebou souhlasím, navíc , jestli se někdo bojí větru na kolce ať sedí
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doma u krbu... Jsme přece větrem ošlehaný ...
hesin1 11.03.2010 20:36:26

Neměl jsem a určitě mít nebudu,ale proti gustu.....Myslím, že bych si v terénu vyrazil
zuby,ale jak píšu beru to jen podle fotek,třeba se pletu a pak se majitelům omlouvám
za mylný názor. :-P
pumix 11.03.2010 20:36:33

zaks> proč??? tuning??? pořád čekám na dobrý důvod proč namontovat tuhle hrůzu na
kolku...
zaks 11.03.2010 20:39:10

Kvůli mouchám... Když v létě jedu s otevřenou helmou, lítaj mi mouchy dovnitř. Dobře
udělané plexi mouchy požene mě nad hlavou. A nemusí být velké :-) Teda tohle je
důvod jen za mě, to aby nedošlo k mýlce :-|
hesin1 11.03.2010 20:40:57

Odražeč broků? +o(
Řezňa- 11.03.2010 20:49:44

S plexi na kolce skšenost nemám, ale na motorce ano. Je to velký rozdíl jestli máte
origo plexi nebo zvýšené. Pokud je dostatečně vysoke tak odvádí vítr nad přilbu, tím
pádem žáden nápor, ochární docela proti dešti, mouchám(občas ptákumú)a
podobně.Na kolku bych si ho nedal vzhledem ktomu jak a kde jezdím, možná potom
někdy ano.
JARDAQUAD 11.03.2010 20:55:32

veselej kolkař má mouchy mezi zubama :-DD :-DD :-DD
blembak68 11.03.2010 21:05:52

Na přejezdy po asfaltu je to super, ale při jízdě v terénu je to dost nebezbečný. Mám
třetí kolku a na každý jsem ho měl a to hlavně v zimě, když odklízím sníh. Pak ho
občas používám, když se vracím z terénních vyjížděk a jsem zpocenej, to je úplně
úžasný, když se máte za co schovat(velká pakárna je schovat ho někde na kraji lesa
před akcí a ještě větší ho pak zase najít :lol:) Jinak se ale od jara do prvního sněhu válí
plexi v garáži. ;-)
pumix 11.03.2010 21:06:28

JARDAQUAD> (y) (y) (y) a pokud mouchy nemá, tak má uzavřenou helmu (y) (y) (y)
ledva 12.03.2010 06:18:36

O tohle si hubičku nenabijete, je řešené tak že nesedí na rídítkách jako jiná plexi ale je
předsazené u displaye který je před řídítky :-DD  

 Jak tu někdo psal, na silnici což já jezdim 90% je to paráda, láme a odráží nápor a tlak
vzduchu který by jinak šel přímo na tělo, takovej čmelák v 80ti do hrudníku, nic moc.
Plexi ochrání i od odletujících kamínku od auta co jede předemnou. Fakt dobrá věc,
druhá věc je vzhled. Proto jsem to řešil tak že jsem plexi nechal vyrobit na zakázku, je
ojedinělé a na daný typ, žádný univerzál.
ledva 12.03.2010 06:22:45

Ještě jedna fotka 
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hops01 12.03.2010 06:38:25

[quote]ledva>Ještě jedna fotka dobrý a šikovný já mám štítek kvůli GPSu, když leje
tak to docela chrání proti dešti.
hops01 12.03.2010 06:39:07

[quote]ledva>Ještě jedna fotka dobrý a šikovný já mám štítek kvůli GPSu, když leje
tak to docela chrání proti dešti.  

axik750 12.03.2010 07:21:26

Ten kdo jezdí po silnici ten plexi asi ocení,já mám kolku do terénu a tam mi je k h...u.
Při trialu dost často používám přední nosič jako držák,kdy se jednou rukou držím nosiše
,abych dostal váhu na předek a se štítem by to nešlo.
Jarrda 12.03.2010 08:04:49

Po povolení dvou šroubů (rukou) se hned sundá. Nedám na něj dopustit :-DD  

Xawerius 12.03.2010 09:54:45

já teď na zimu měl malé plexi a musim říct že je to dobrý... člověk tak rychle
neprochladne vzhledem k tomu, že trialky moc nejezdim, protože neni kde a s kym tak
mi nevadí
blembak68 12.03.2010 13:43:37

V některých případech má plexi opravdu smysl ?! :lol: :lol:  

Eifel.Michal 12.03.2010 14:59:30

blembak68> Koukám že v Boleticích bylo nějak málo vody? Nebo se s místem pletu?
:-D   Plexi je na silnici určitě fajn, ale jsou tak strašně škaredý... Pro moje využití
čtyřkolky zbytečnost.
Igor68 12.03.2010 15:37:23

Přední plexištít ( mám origo Polaris ), je super. Nandat a sundat jde bez nářadí 2
excentry. Můžeš jet 110 po dálnici a nemusíš vzpírat jak na hrazdě. V zimě Ti není
taková zima a v létě ani nemusíš mít zavřenou přilbu. V lese od Tebe odstrčí zrádné
větvičky, které by Ti jinak vypíchly oko. Vydrží i dost hrubé zacházení. Nechtě jsem to
vyzkoušel. Tuhle jsem ho chtěl pro nějakou extrém akci sundat a kolka už se mi bez
něj ani nelíbila... Tak jsem ho tam zas nandal. Je fakt, že pro rychlou jízdu po MX trati
moc není. Jinak v poho.  

blembak68 12.03.2010 15:46:14

Eifel / No jo už je to nějakej ten pátek na zpět. Teď je stavidlo zvednutý na 1,25 m a
nejde s tím nic dělat,bo to je zašprajclé :[
cort 12.03.2010 16:10:02

A co rovnou tohle? Mimo větru na Vás ani pršet nebude...  
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  Nebo tohle, tam si můžete i přitopit, když na Vás poleze rýmička.  

  Ovšem nejlepší ochrana před povětrnostními rozmary a zákeřnou okřídlenou faunou
bude bezesporu toto.  

pirda 12.03.2010 18:14:09

Já jsem kutil jen menší na zimu a na delší vyjíždky po silnici ve špatném počasí,ale je
fakt ,že v terénu to je na .....  

Pedros1 12.03.2010 18:49:18

no teďkom jak bylo -15C, tak jsem byl donucen jezdil do práce 8km a už vím, že buď si
na zimu udělám boudu nebo vysoké plexi co se týče te plachtove boudy výše, tak jsem
nad ní uvažoval, ale raději si posvařuji rám a i s dveřma až dolů :lol: :lol: :lol:
jack 12.03.2010 20:53:17

Leos2> svatá pravda :-DD mám takový malej štít a je to dost znát když fouká proti
tobě
Leos2 12.03.2010 21:04:02

Uvedu příklad proč mám plexi: Venku -5°C pojedu nejdříve po silnici cca 15km než
zajedu někam do terénu , takže se buď hodně obleču , abych po silnici nezmrzl , ale
pak se v terénu zpotím .Nebo budu mít plexi pojedu jen v termo prádle a motorkové
bundě bude mi na silnici fajn a v terénu taky nespotím se. A vo tom to je . ůplně stačí
malé plexi které odvádí prou vzduchu ke spodku helmy , aby pak plexi nevadilo v
terénu.
PetterS 18.03.2010 19:19:00

Plexi je určitě dobrá věc,ale na kolku bych si ho nedal,fakt ji nesluší. (u) Jízda s ním v
zimě je bezpochyby mnohem lepší,stejně jako na skůtru,ale pokud nelítáš ve sněhu po
nějaké pláni tam a zpátky nebo 90km/h v létě po cestě,tak v terénu při 9km/h ho
nevyužiješ a v těžkém terénu je absolutně nepoužitelný. ;-)
Roman62 18.03.2010 19:34:26

Shrnul bych to. Prostě kdo chce, ať si plexi pořídí a kdo nechce, ať si jej nekupuje. A je
to! :-DD
starydingo 19.03.2010 17:41:55

Roman62> (y) (y) (y) howk :lol:
fernet 19.03.2010 23:17:49

starydingo> ok. děkuji všem za názory.Plexi dávat nebudu mám teď trochu jiný starosti
- viz vlákno o rovnání rámu atd :-$
jack 20.03.2010 11:14:34

fernet> viděl jsem foto je to síla :-$ veliký atévéčkář Tě má rád :-DD ať se daří :-DD
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